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Deltager: Peter (mødeleder), Lars, Henrik, Lene, Nikolaj, Mikkel, Per og Anders (ref). Fraværende: Ingen. 
Parentes nedenfor signalerer, hvem der oplyste punktet og drev drøftelsen af det. 

 
Til drøftelse og evt. beslutning: 

1. Gennemgang af handlingsplan (Anders) 
Gennemgået 
 

2. Pavillonen ml bane 2 og 3 og brugen af materialerne heri (Nikolaj).  
Fra pavillonen er henover sommeren stjålet 500+ tennisbolde, ketsjere, kegler og andet 
træningsmateriale fra. Særligt mangel af bolde har været et problem på klubbens træningsaktiviteter.  
Det har ikke tidligere været et stort problem at træningsmaterialer har stået frit fremme og er blevet 
brugt fra opholdsrummet, men i år viser at vi desværre ikke kan fortsætte samme åbne praksis af 
bolde+materialer.  
Det blev besluttet, at boldvognene med boldene bringes tilbage til skuret ved bane 4, som de for ikke 
så mange år siden var låst inde i. Ketsjere, kegler og andet træningsmateriale og hvad der kan rummes i 
skabene låses herinde. Skuret ryddes op, og der sættes lås med nøgle på. Nikolaj laver en liste over 
trænere (trænere i ATK-aktiviteter samt privat-trænerne), der skal have nøgle hertil - sendes til Peter. 
Peter sørger for med Claus, at der bliver ryddet op i skuret.  
 

3. Anlægget status (REDPlus, øvrige baner, Padelbanerne) (baneudvalget / Henrik(padel)) 
REDPlus: De har stadig ikke afhentet deres materiale der ligger udenfor banerne efter anlæggelsen.  
Der er indkøbt ny pumpe til vandet på bane 10. Henrik skubber på leverandøren for 
modtagelse+installation. Siden sidste vinter har lyset været sat til kun at lyse i siden, der lyser væk fra 
blokkene. Der kikkes på lyset på den anden side – styring af lysstyrken. Man tænder lyset på en knap på 
banen og det kan først tændes, når det er mørkt nok.  
 
Padel: Alle materialer er indkøbt. Leverandøren er i en fase med indkøring af ny underleverandør 
(betonunderlaget). Så kommer den endelige kontrakt med os.  
Leverandøren har konkret meddelt, at banerne er sat i produktion, og om alt går vel, så er banerne 
færdige om 8-9 uger. Henrik oplyste dertil, at Lars likviditets-fra sidste møde er blevet verificeret, at 
banken har tilkendegivet, at en kassekredit nok skulle kunne godkendes af dem, og at ifølge de seneste 
likviditetsberegninger får vi måske slet ikke behov for en sådan.  
Lars har tidligere oplyst, at der hvert år smadres vinduer på de eksisterende padel-baner, og 
undersøger, hvad vi skal forvente af årlig udgift (antal ruder vi ca skal regne med årligt får skader der 
skal udbedres og hvad vi må forvente, at det årligt vil koste). 
 

4. Ny kontrakt med banemand (Peter) 
 [interne drøftelser / fortroligt aht forhandlings-position] 
 

5. Disciplinær-sag (Peter/Mikkel) 
[fortroligt grundet person-sag] 

 
6. Politik for betaling af turnerings-deltagelses-gebyrer (Mikkel) 

Hvornår betaler vi for medlemmernes deltagelse? Besluttet, at for elite betales kun for DM og SM 
(tilmeldingsgebyret). Juniorudvalget har sin egen politik. 
 



ARBEJDERNES TENNIS KLUB 
Referat af bestyrelsesmøde mandag 21. august 2023 kl. 18.00-20.00. 

 
 

Side 2 af 2 
 

7. Status indendørs: fordeling af baner, trænere, mv. (Anders, Peter og Lars) 
Alle har betalt deres faste baner. Der er styr på trænerbesætningen også for den kommende sæson. 
Rengøring i ATK-hallen starter op fra og med uge 35. Der er tilmeldt elitehold indendørs. Der skal også 
meldes til for Veteran (ligger hos Per). 
 

8. Oplæg på nyhedsbrev (Per). Per er kommet med en række forslag til mulige indlæg til nyhedsbrevet. 
Alle melder ind, hvad de gerne vil have med i nyhedsbrev for september; frist: 1/9 – nyhedsbrevet 
sendes ud ca. 10/9). 
 

9. Opdateringer fra DAI, DTF, Tennis Øst, DTV (alle) 
Intet at berette 
 

10. Opdateringer fra Brugerbestyrelsen (Per/Henrik) 
Intet at berette 
 

11. Fastsættelse af næste møde: Tirsdag d. 24/10 kl. 18-20 i klubhuset. 
 
 


